



「GoSave 賞息賞機大抽獎」活動條款及細則

註：本網頁/文件僅供參考，且不構成邀約或建議。

[1] WeLab Bank GoSave 2.0 定期存款抽獎活動由匯立銀行有限公司（「WeLab Bank」、「本行」或「我們」）舉辦。除非另有說明，本活動的推廣期為 2024 年 2 月 5 日至 2024 年 2 月 8 日（香港時間）（包括首尾兩日）（「活動期間」）。

[2] 如果你參加本活動，即代表你已閱讀並同意本活動之條款及細則。

[3] 本活動只適用於符合下列所有條件的 WeLab Bank 客戶（「合格客戶」）：

(i) 於抽獎進行前一天持有有效的 WeLab Bank 核心賬戶；及最少已經訂立一筆指定 GoSave 2.0 定期存款

任何人未能符合上述任何條件均失去參加本活動的資格。任何違反適用法律法規或存在實際或潛在利益衝突的人也將被取消參加本活動的資格。

[4] 本行所有員工不得參加本活動，以示公允。

[5] 合資格客戶將根據以下表格之日期所訂立的指定 GoSave 2.0 定期存款金額將獲得以下抽獎機會：

(i) 訂立**每單筆**指定 GoSave 2.0 定期存款金額達 HK\$100,000 可獲**一次**抽獎機會

(ii) 訂立**每單筆**指定 GoSave 2.0 定期存款金額達 HK\$200,000 可獲**三次**抽獎機會

(iii) 訂立**每單筆**指定 GoSave 2.0 定期存款金額達 HK\$300,000 可獲**五次**抽獎機會

[6] 本活動之參與日期、截止日期及抽獎進行日子及時間如下：

下午 11:59 或之前訂立的 指定 GoSave 2.0 定期存款	2024 年 2 月 5 日 (星期一)	2024 年 2 月 6 日 (星期二)	2024 年 2 月 7 日 (星期三)	2024 年 2 月 8 日 (星期四)
進行該輪抽獎日	2024 年 2 月 6 日 (星期二)	2024 年 2 月 7 日 (星期三)	2024 年 2 月 8 日 (星期四)	2024 年 2 月 9 日 (星期五)

* 抽獎機會是根據每單筆成功訂立指定 GoSave 2.0 定期存款獲得相對應之抽獎機會。

[7] 本行將於每抽獎日以電腦系統隨機抽出共三 (3) 名得獎者 (「得獎者」)。如參加者在活動期間多輪抽獎中多於一次被抽中為得獎者，得獎者可多於一次獲得獎品。

每位得獎者可獲得一份獎品 (「獎品」)：

獎品	儲存空間	顏色
Apple iPhone 15 Pro Max	512 GB	原色鈦金屬

本行保留權利以任何 Apple iPhone 15 Pro Max HKD 11,899 的等值的獎賞取代獎品。請參閱得獎通知 (見第 8 條所定義) 中內的領獎詳情。

[8] 得獎者將於抽獎日後兩個工作天內經於本行登記的電郵地址及手機號碼收到由本行以電子郵件及簡訊發出的得獎通知 (「得獎通知」)。得獎通知書將包含獎品的領獎詳情。得獎者需依得獎通知內的領獎詳情領獎。

[9] 你得悉並同意若你於領獎前(i)成為 WeLab Bank 員工或(ii)關閉你的核心賬戶或投資賬戶，你將失去獲獎資格。

[10] 如有任何得獎者被取消獲獎資格，WeLab Bank 保留權利去重新抽出另一位後備得獎者以作取代。

[11] 本活動可與本行其他回饋優惠同時使用。

[12] 如果我們取消其參與本活動及收到本活動獎的資格。本行保留撤銷和收回獎品的權利。

[13] 獎品若有遺失或損壞，我們概不負責。

[14] 本活動的獎品或其他替代獎品 (如適用) 不可兌換現金。

[15] 本行並非本活動中提供的抽獎禮品的供應商。抽獎禮品亦受供應商的附加條款及細則約束。本行不對抽獎禮品的供應商的任何方面承擔任何責任。每位得獎者在使用供應商提供的抽獎禮品時須承擔相關事項之所有責任。

[16] 對於您因參與本活動而產生或遭受的任何損害，損失，索賠，費用或訴訟，我們概不負責。

[17] 合資格客戶在我們的個人資料紀錄及其相關戶口必須在本推廣期內及推廣期後直至於獲取有關本活動的獎品時仍然正確、有效及最新，方合資格得獎。

[18] 我們有唯一的絕對酌情權決定一個人是否有資格接受獎品。如果我們在任何時候發現，無論是在推廣期之後還是在推廣期內，任何人未能遵守這些條款和條件，我們有權取消其參與本計劃及收到本活動獎品的資格。

[19] 如果我們認為你違反任何適用法律法規、欺詐、濫用和/或不遵守本活動條款及細則，我們有權撤銷你參加本活動的資格及/或暫停或終止你於本行的任何或所有賬戶。在不作另行通知的情況下，我們不會向你發放任何獎品及/或我們有權從你的賬戶（包括但不限於你的核心賬戶）扣除與我們已經發放的獎品之等值金額。另外，我們保留所有採取任何法律行動的權利追討任何未償還的款項。

[20] 得獎者一旦接受獎品，即同意本行在為行銷推廣用途時使用與得獎者相關的活動細節和資料。

[21] 得獎者有責任遵守任何有關授予獎品的稅收，關稅，徵稅或類似罰款的法律（自費），我們對此不承擔任何責任。

[22] 除有關客戶及我們以外，並無其他人士有權依《合約（第三者權益）條例》強制執行本條款及細則的任何條文，或享有本條款及細則的任何條文下的利益。

[23] 如有任何有關本次抽獎活動的爭議，我們保留一切最終決定權，並具約束力。

[24] 我們隨時保留更改此條款及細則和本抽獎活動的權利，並擁有取消或終止本抽獎活動的最終決定權而毋須事前通知。我們對於任何更改、取消及終止概不承擔任何責任。

[25] 本抽獎活動只在香港特別行政區舉行。本條款及細則受香港特別行政區法律管轄，所有參加者均受香港特別行政區法律及其司法機構管轄。

[26] 本條款及細則應與我們的賬戶條款（「賬戶條款」）及理財服務條款（「理財服務條款」）一併閱讀。除非另有定義，否則在賬戶條款或理財服務條款中的定義應與本條款及細則具有相同含義。若本條款及條件與賬戶條款及理財服務條款不一致，則依下列順序進行：

- (i) 本條款及細則；
- (ii) GoSave 2.0 定期存款服務條款；
- (iii) 賬戶條款。

[27] 本推廣資料及本條款及細則的中英文本如有任何歧義或不一致，概以英文本為準。

生效日期：2024 年 2 月 5 日

重要聲明

本網頁/文件僅供參考，且不構成對任何人作出買賣、認購或交易任何投資產品或服務的要約、招攬、建議、意見或任何保證。

採用及購買銀行產品及服務的決定是由你自行作出的，你在作出任何理財決定之前，須評估本身的財務狀況、目標及經驗、承受風險的意願及能力，並了解有關產品的性質及風險。

倘有任何關於本網頁/文件所提及之產品或服務、進行交易所涉及性質及風險等方面的疑問，你應徵求獨立財務顧問的意見。

本網頁/文件所提供的產品及服務僅為香港居民而設。我們無意讓任何人於任何受限或未獲法律或法規授權分發或使用本網頁的司法管轄區、國家或地區內，分發或使用本網頁/文件。如你並非身處香港，我們或未獲授權於你身處或居住的國家或地區向你提供產品及服務。

本網頁/文件由 WeLab Bank 刊發，內容並未經監管機構審查。

Apple 是 Apple Inc.在美國和其他國家/地區的註冊商標。Apple 並非此活動的參與者或贊助商。



“GoSave iPhone Lucky Draw” Terms and Conditions

Note: This webpage / document is for information only and does not constitute business solicitation act.

[1] The WeLab Bank GoSave 2.0 Time Deposit Lucky Draw Campaign (“Campaign” or the “Lucky Draw”) is offered by WeLab Bank Limited (“WeLab Bank”, “we”, “us” or “our”). Unless otherwise stated, the valid period of this lucky draw is from 5 February 2024 to 8 February 2024 (Hong Kong Time)(both dates inclusive)(“Campaign Period”).

[2] By participating in this Campaign, you acknowledge that you have read and agreed to these Campaign terms and conditions.

[3] This Campaign is only applicable to any WeLab Bank’s customer who fulfil all the following requirements (each, an “Eligible Customer”):

(i) Has an active WeLab Bank core account and set up at least one designated GoSave 2.0 Time Deposit before the date of Lucky Draw.

Any person who acts in breach of applicable laws and regulations or who has an actual or potential conflict of interest will be disqualified from participating in the Lucky Draw.

[4] All staff members of WeLab Bank shall not be eligible for the Lucky Draw.

[5] For the Lucky Draw which takes place one day post the date of designated GoSave 2.0 Time Deposit set up. Within the Campaign Period, eligible Customers can get:

(i) **One (1)** Lucky Draw chance by setting up a **every single** designated GoSave 2.0 Time Deposit with minimum amount of HK\$100,000;

(ii) **Three (3)** Lucky Draw chances by setting up a **every single** designated GoSave 2.0 Time Deposit with minimum amount of HK\$200,000;

(iii) **Five (5)** Lucky Draw changes by setting up a **every single** designated GoSave 2.0 Time Deposit with minimum amount of HK\$300,000

[6] The cut-off time to participate in each of the Lucky Draws will be at 11:59pm (HK time) of the below exhibited dates:

Designated Target GoSave 2.0 Time Deposit set up on	5 Feb 2024 (Mon)	6 Feb 2024 (Tue)	7 Feb 2024 (Wed)	8 Feb 2024 (Thu)
Dates each round of lucky draw to take place	6 Feb 2024 (Tue)	7 Feb 2024 (Wed)	8 Feb 2024 (Thu)	9 Feb 2024 (Fri)

*Cumulation of lucky draw chances is on daily cut off and per eligible chance(s) according to the designated GoSave 2.0 time deposit(s) successfully set up.

[7] Three (3) Lucky Draw winners (each a "Winner") will be drawn randomly by computer on each Lucky Draw date. Winners can receive multiple prizes should their names be drawn more than once during the campaign period.

Each Winner will be entitled to a Prize as follows :

Prize Item	Capacity	Color
Apple iPhone 15 Pro Max	512 GB	Natural Titanium

The Bank reserves the right to replace the Prize with any reward with a value of Apple iPhone 15 Pro Max HKD 11,899 in case of stock unavailability without prior notice. For details, please refer to the redemption details in the Winner Notification (as defined in Clause 8).

[8] The Winners will be notified by email and SMS (the "Winner Notification") within 2 business days from the Lucky Draw Date according to his/her latest email address registered with the Bank or mobile phone number linked with their WeLab Bank accounts. The redemption details of the Prize will be included in the Winner Notification. The Winner should follow the redemption details in the Winner Notification to redeem the Prize.

[9] You agree and acknowledge that you are not entitled to the Prize if you (i) become a staff member of WeLab Bank, or (ii) close your Core Account or terminate the designated Target GoSave 2.0 Time Deposit before redemption of the Prize.

[10] WeLab Bank reserves the right to draw reserve Winners to replace any Winner who is or may be subsequently found to be ineligible or disqualified to the Lucky Draw.

[11] The Campaign can be joined in conjunction with WeLab Bank's other reward offer(s).

[12] If WeLab Bank subsequently determines that a person is not eligible for a Prize, for any reason whatsoever, WeLab Bank may at its' discretion reclaim the Prize and award it to such person(s) or deal with it in any manner as it deems fit.

[13] The Prize is not replaceable in the event of any loss or damage.

[14] The Prize or alternative gift (where applicable) offered under this Lucky Draw cannot be converted to cash.

[15] WeLab Bank is not the supplier of the Prize. Use of the Prize (or any alternative gift) may be subject to the suppliers' terms and conditions applicable thereto. The Bank is not responsible for and shall have

no liability in respect of the quality of goods and services provided by the suppliers of the Prize (or any alternative gift) in this Lucky Draw.

[16] The Bank shall not be liable for any damages, losses, claims, costs or proceedings incurred or suffered by the Eligible Customers as a result of their participation of the Lucky Draw.

[17] An Eligible Customer's personal information in the Bank's record and his/her respective account must be valid and up-to-date during the Campaign Period and by the time of redemption in order to be entitled for the Prize.

[18] The Bank has the sole and absolute discretion in determining a person's eligibility to receive the Prize. If the Bank discovers at any time, whether after or during the Campaign Period, that any person has failed to comply with these terms and conditions, the Bank is entitled to disqualify the person from participating in the Lucky Draw and receiving the Prize.

[29] Any breach of applicable laws or regulations, fraud, abuse and/or non-compliance by you (as determined at our sole discretion) will result in forfeiture of your eligibility to participate in this Campaign and entitle to the Prize and/or suspension or termination of all or any of your Account with us. We shall not reward the Prize or where the Prize has been rewarded, we reserve the right to debit the equivalent amount from your Account (including but not limited to your Core Account) without notice and/or take such necessary legal action to recover any outstanding amounts.

[20] Upon acceptance of the prize, the winner of the lucky draw is consent to the bank's generating and utilization of the event details pertaining to the winner, for marketing and public relations purposes.

[21] It is the Winners' responsibility to comply (at their own expense) with any laws requiring payment of any tax, duty, levy or similar impost relating to the award of the Prize, and the Bank shall have no responsibility in respect thereof.

[22] No person other than the Eligible Customer and the Bank will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions.

[23] In the event of any dispute arising from the Lucky Draw, the decision of the Bank shall be final and conclusive.

[24] The Bank reserves the right to change these terms and conditions and terminate the Lucky Draw at any time without prior notice. The Bank accepts no liability for any such change or termination.

[25] The Lucky Draw is held within Hong Kong Special Administrative Region. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong and each Eligible Customer submits to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.

[26] These terms and conditions shall be read in connection with our Account Terms and GoSave 2.0 Time Deposit Terms and Conditions. Terms defined in our Account Terms or GoSave 2.0 Time Deposit Terms and Conditions shall have the same meanings when used herein, unless otherwise defined. In the event of inconsistency between these terms and conditions, the Account Terms and GoSave 2.0 Time Deposit Terms and Conditions, the prevailing order shall be as follows:

- (i) these terms and conditions; and
- (ii) the GoSave 2.0 Time Deposit Terms and Conditions; and
- (iii) the Account Terms.

[27] If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese version, the English version shall prevail.

Effective Date: 5 February 2024

Disclaimer

This webpage/document does not constitute any offer, solicitation, recommendation, comment or any solicitation to purchase or sale of any banking products or services.

Before making any purchase or sale decisions, you should consider your own financial situation, objectives and experiences, risk acceptance and ability to understand the nature and risks of the relevant product(s).

If you have any inquiries on the nature and risks involved in this webpage/document, relevant product(s) and services, trading or investment funds, etc, you should seek advice from independent financial adviser.

The information contained on this webpage is intended for Hong Kong residents only and should not be construed as a distribution, an offer to sell, or a solicitation to buy any banking products in any jurisdiction where such activities would be unlawful under the laws of such jurisdiction. If you are outside of Hong Kong, we may not be authorised to offer or provide you with the products and services available in the country or region you are located or resident in.

This webpage/document is issued by Welab Bank Limited. The contents of this webpage/document have not been reviewed by the regulatory bodies in Hong Kong.

Apple is the trademark of Apple Inc in the U.S.A and other countries/regions. Apple is not the participant nor the sponsor of this Campaign.